
 

 

 

Datum   
  
16-06-2025  

 Duur  
  
19.30 – 22:25 

Aanwezigen  
Bestuur:  
Emilie van der Heijden  
Cor Thijssen  
Joris Jans  
Wiljan Laarakkers  
Wim Niessen (notulen) 
 
Leden:   
Erik Hippmann 
Eric Botden   
Chris Heesemans  
Henny van Daal  
Marieke Henst-Willems 
  
  

Gasten:  
Dorpsfeest: 
Koen Huijbers 
Anke Weijers 
 
Gemeente LVC: 
Willem Engbers 
Tiny Strik 
  
Afwezig met 
kennisgeving:  
Jeanette Verstraaten  
  

Locatie  
  
Duvelshof  
  

Voorzitter  
  
Emilie  
  

Reden voor vergadering  
  
Algemene vergadering  
  

Nr.  Verslag 

  
 

1  Opening  
Emilie opent de vergadering.  

  
2  Gasten   

Vertegenwoordigers Dorpsfeest:  
Koen Huijbers en Anke Weijers komen namens de stuurgroep Dorpsfeest hun plannen 

uiteenzetten voor het dorpsfeest. 
Hun ideeën op dit moment zijn het oprichten van een stichting, die zelfstandig het dorpsfeest 
organiseert. De toekomstige relatie met de Dorpsraad zal nog nader worden onderzocht. 
De concept-statuten worden aan de Dorpsraad voorgelegd.  
In eerste instantie aan Cor en Wiljan 
 
Aandachtspunten: 
Financiële afwikkeling en “rugdekking” Dorpsraad. 
Opbrengsten zullen ten goede moeten komen aan leefbaarheidsinitiatieven voor alle 
Sambekenaren en er zal goed moeten worden afgestemd met de lokale horeca. 
 
Gemeente Land van Cuijk:  
Willem Engbers (contactfunctionaris wijkraden) en Tiny Strik (gebiedsmakelaar) wonen dit 
agendapunt bij: 
Dorpsraad wil twee infoavonden per jaar. 
De eerste was “Die van ons doet dat niet”. 
De tweede avond vindt plaats op 22-10, 5-11 of 12-11, afhankelijk van de beschikbaarheid 
van gemeentelijke functionarissen. 
Thema’s bijvoorbeeld: Verkeer, wonen, uitleg over gemeentelijke procedures en presentaties 
van relevante gemeentelijke visies. 



Ook uitbreiding Maasheggen, natuurontwikkeling in bredere zin en overige WIU-punten 
worden genoemd. 
De infoavond wordt op 14-7 opnieuw geagendeerd, met name over onderwerpkeuze. Daarna 
maakt de Dorpsraad samen met Willlem Engbers een presentatie van de opzet van de avond 
en wordt de wethouder hiervoor uitgenodigd (voor de Dorpsraad september?). 
 
Zelfbeheer Openbare ruimte: 
Hiervoor wordt in Rond de Toren een oproep gedaan en wordt nadere informatie verzameld. 
 
Vraag Tiny Strik: heeft de Dorpsraad een “visie op Sambeek”. 
Antwoord: nee, niet anders dan in de kernendemocratie omschreven is. Wel heeft de 
Dorpsraad nagedacht over haar rol en positie.  

3  Notulen vorige vergadering, n.a.v.: 
   
Wiljan:  
Metworstrennen: toiletprobleem heeft aandacht van de organisatoren (Gouden Leeuw) en 
verder wordt geprobeerd de rommel al op maandagavond op te laten ruimen. 
Joris:  
KVK-inschrijving is geregeld. 
Emilie: 
Paper Rollen Dorpsraad is akkoord. 
Ingo: verdeling gelden staat nog steeds ter discussie. 
Als er nieuws is komt dit terug in Dorpsraad. 
Cor: 
Mail Kinderrijkhuis: 
Gemeente heeft ter plekke gekeken en gaat niets veranderen. Paadje wijk naar oude 
Waranda krijgt aandacht. 
Henny: 
AED is verplaatst. 
AVG: alle namen van externen (in principe) alleen met initialen. 
 
  

4  
  
Mededelingen, in- en uitgaande stukken.  
 
Ooievaarsnest 
Cor onderneemt actie om stream in Gemeentehuis terug te brengen. 
 
Subsidie 80 jaar vrijheid 
Cor houdt dit in de gaten en verwacht quitte te kunnen spelen. 
 
Kernendemocratie subsidie € 7250: 
Cor: Inzetten voor Logo Duvelshof, kerstverlichting op meerdere plaatsen en vlaggenmasten. 
 
Sambeeksche veld Besluit Voorkeursrecht Gemeente tot eerste koop. 
Dit is ter info voor de Dorpsraad. Geen verdere actie vereist. 
 
Interview RdT “achter de voordeur van de Dorpsraad”: 
Foto op 14 juli (Cor is dan met vakantie) 
Interview wordt gehouden met: Joris, Cor, Emilie, Wiljan). 
 
Vierdaagse doortocht op 18 juli in Cuijk 2 personen: 
Belangstellenden kunnen zich uiterlijk 7 juli melden bij Wim. 
 
  

5  Nieuwe inwonersdag 21 juni 
  
De aanmelders kunnen zich heel kort voorstellen. 
Gebak, kransen, vlaggen geregeld, 
Presentatie verenigingen heeft nog aandacht nodig. 
 



  
6  Werkgroepen 

 
Werkgroep Groen: 
Eric:  
nieuwe route in Maasheggen is opengesteld. Verder vertelt hij over 
subsidiemogelijkheden, die hij ziet om in het gebied van Geysteren tot Grave 
natuurgebieden uit te breiden en te verbinden. 
 
Werkgroep verkeersveiligheid: 

Wiljan: 
In het kader van “Beter bereikbaar Boxmeer” was er een bijeenkomst. 
Betere doorstroming Boxmeer wederom besproken. 
Rondweg noord van Beugen naar Saxe Gotha heeft nog een budgettekort. 
Rondweg zuid van Saxe Gotha naar Zandsteeg Sambeek komt pas daarna in beeld. 
 
Er wordt in een extern rapport wel nog melding gemaakt van de verkeersveiligheid 
grotestraat. 
 
Werkgroep Openbare voorzieningen, wonen, buitengebied: 
WIU: dit is nu Erik. 
Projecten: 
Bezinningsplek nabij klooster (niet religieus): Cor en Eric doen voorstel na oproep in 
RdT. 
Wandelroute langs de beek; is geregeld   
Tennisvereniging: solar laadpaal; past niet, mogelijkheden voor laadpaal worden 
bekeken.   
Bergstraat; looppad wordt niet meer gebruikt; geen actie   
Grotestraat,  paaltjes Windsor Churchill straat: Gemeente gaat niets veranderen. 
 
Afwachten/loopt: 

- Informatiebord Maasheggen bij Duvelshof 
- Beukenhaagje bij containers 

 
Werkgroep Duurzaamheid: 
Oproep in RdT voor nieuwe contactpersoon, die al dan niet lid wordt van DR.  
Anders Wiljan. 
 
Werkgroep AED: 
Henny: is er een aansprakelijkheidsverzekering voor gebruik en onderhoud AED? 
Wiljan/Cor: dit valt onder gemeentelijke polis voor vrijwilligers. 
Wordt toch nader uitgezocht. 
 
Werkgroep Communicatie: 
Onderwerpen Rond de Toren: 
Voorstellen Dorpsraad in interview “Achter de voordeur van..” 
Nieuwe contactpersoon (ev. Lid DR) duurzaamheid 
Zelfbeheer in de openbare ruimte 
Bezinningsplek bij klooster 
Aankondigen info-avond in het najaar. 
 



Website  
Jeanette en Erik komen hier 14-7 in DR op terug.  
  

7  Rondvraag: 
Marieke: 
Struinpad in de Maasheggen moet beter aangegeven worden. 
Volgens Cor wordt dit in het najaar gerealiseerd. 
 
Wiljan: 
Nog even over Dorpsfeest: 
Nieuwe structuur: opbrengst koppelen aan leefbaarheid alle Sambekenaren. 
 
Erik: 
Wandelronde Boxmeer: 
Volgende keer Sambeek beter aankleden met vlaggen, muziek etc. 
 
VVN heeft naast 30-km stickers nog andere producten om Sambeek veiliger te maken, 
bijvoorbeeld lasergun. 
 
Joris: 

in Frankrijk heb ik stoplichten gezien die op rood gaan als er te hard gereden wordt.     
Cor heeft deze ook in Portugal gezien. Voorstel is om de mogelijkheden voor Sambeek 
te bekijken  

Volgende keer verkeersveiligheid in DR agenderen. 
 
Joris: 
Is AED open? 
Antwoord: Ja. 
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